
1/12

Vedoucí kolotoče Zář 28, 2022

Slovenský premiér přiznal pro britský Financial Times,
že Slovensko dělí od kolapsu několik týdnů! Německá
vláda vyšetřuje, kdo vynesl do médií tajnou
bezpečnostní zprávu, že oba plynovody Nord Stream
jsou poškozeny tak dalece, že už nepůjdou opravit! A
nová premiérka Itálie Giorgia Meloni znovu napsala
Zelenskému na Twitter, že se může spolehnout na
loajální podporu Itálie v boji Kyjeva proti Rusku! Členka
Aspen Institutu, přednášela na CPAC proti Rusku a
Putinovi, brojí proti Číně a za poradce má ex-
velvyslance v USA a italské zbrojaře pro NATO!

aeronet.news/slovensky-premier-priznal-pro-britsky-financial-times-ze-slovensko-deli-od-kolapsu-nekolik-tydnu-
nemecka-vlada-vysetruje-kdo-vynesl-do-medii-tajnou-bezpecnostni-zpravu-ze-oba-plynovody-nord-stream

Ze světa

Slovenský premiér přiznal pro britský Financial Times, že Slovensko dělí od
kolapsu několik týdnů! Německá vláda vyšetřuje, kdo vynesl do médií tajnou
bezpečnostní zprávu, že oba plynovody Nord Stream jsou poškozeny tak dalece, že
už nepůjdou opravit! A nová premiérka Itálie Giorgia Meloni znovu napsala
Zelenskému na Twitter, že se může spolehnout na loajální podporu Itálie v boji

https://aeronet.news/slovensky-premier-priznal-pro-britsky-financial-times-ze-slovensko-deli-od-kolapsu-nekolik-tydnu-nemecka-vlada-vysetruje-kdo-vynesl-do-medii-tajnou-bezpecnostni-zpravu-ze-oba-plynovody-nord-stream/
https://aeronet.news/category/ze-sveta/
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Kyjeva proti Rusku! Členka Aspen Institutu, přednášela na CPAC proti Rusku a
Putinovi, brojí proti Číně a za poradce má ex-velvyslance v USA a italské zbrojaře
pro NATO!

Nestává se příliš často aby nějaký premiér mluvil otevřeně k

novinářům o situaci ve své vlastní zemi. V případě slovenského

premiéra Eduarda Hegera k tomu ale došlo, a to navíc pro britský

Financial Times. V rozhovoru prohlásil [1], že Slovensko dělí

několik dnů, resp. týdnů od kolapsu ekonomiky v důsledku

nezvladatelných cen elektřiny a plynu, které začínají

likvidovat slovenský průmysl.

Před pár týdny skončil [2] jeden z největších metalurgických

podniků v zemi, a to koncern Slovalco, největší zpracovatel hliníku

na Slovensku, jehož provoz spotřebovával téměř 10% veškeré

elektřiny v zemi. Podle Hegera je zapotřebí, aby Evropská unie

uvolnila na zastropování cen energií v Evropě mamutí balík 5 miliard

EUR z fondu rozvoje, přičemž předchozí balík určený na stropování

cen energií v EU by měl být rozdělený mezi země EU rovnoměrně, z

čehož by Slovensko mělo asi 1,5 miliardy EUR.

Eduard Heger jako host Klause Schwaba na Ekonomickém fóru v Davosu 2022

https://href.li/?https://www.ft.com/content/9a94385a-e007-47dd-a238-7add9f7331c7
https://aeronet.news/video-byvaly-agent-cia-varoval-ukrajinu-ze-prodluzovanim-valky-se-neblizi-ke-svobode-ale-do-dluhove-pasti-zapadu-ze-ktere-se-uz-nikdy-nebude-moci-vyvazat/
https://aeronet.news/wp-content/uploads/EduardHegerDavos.jpg
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Tyto peníze se mají získat z tzv. mimořádného zdanění energetických

podniků. Jenže mnozí experti před tímto varují, protože vyšší

zdanění povede k tomu, že zdaněné firmy si to budou chtít

kompenzovat dalším zvýšením odběratelských cen. Už dnes to

funguje tak, že dodávky energií se realizují jen na krátké smlouvy,

aby dodavatelé měly možnost operativně a často zvyšovat ceny po

uplynutí krátkých úvazků.

Např. v Německu už dodavatelské firmy s elektřinou

nechtějí uzavírat kontrakty a fixace ani na 12 měsíců a

dokonce ani na fixaci 6 měsíců se nedívají nadšeně.

Nejčastější je dnes fix na 3 měsíce. Když dojde k mimořádnému

zdanění, dodavatelé energií po vypršení krátkých fixací si to vezmou

od odběratelů zpátky formou dalšího navýšení ceny za kWh. A co

udělá Evropská unie?

Přerozdělování mimořádných daní lidem, aby mohli platit enormní ceny energií firmám, které jsou

mimořádně daněny po enormní zisky z energií, je ve skutečnosti samopožer!

Znovu oznámí další windfall tax a znovu mimořádně zdaní

energetické firmy? Socialistická cesta přerozdělování je pokaždé

stejná. Někde je něčeho málo a nedostatek, z nějakého důvodu,

ekonomického či politického. Je-li něčeho nedostatek, logicky tím

pádem roste cena až do nebes. A jak to řeší socialisté? Namísto

vyřešení a odstranění příčiny nedostatku, který způsobuje růst cen,

začnou socialisté navrhovat přerozdělování, a to znamená sebrat těm,

co vydělávají více na nedostatkové surovině, nějaké penze z daní, a ty

se přerozdělí spotřebitelům. Socialisté vám budou tvrdit, že tím

se to vyřeší. Ne, tím se to nevyřeší, tím se ten problém

naopak pouze prohloubí! Tím vzniká tzv. samopožer

zobrazovaný v okultní literatuře jako had požírající vlastní ocas.



4/12

Okultní symbol Ouroboros reprezentuje systém samozničení. Had tráví sám

sebe a jeho smyčka dusí strom života, jak se smyčka samopožerem zmenšuje

Když totiž dojde k tomuto přerozdělení, pokřiví se trh. Lidé, kteří

nemají na zaplacení, si platí nedostupné zboží tím, že dostanou od

státu peníze od těch, kteří na nedostatkovém zboží vydělávají. To

ovšem vede k tomu, že nedostatkové zboží zdraží, protože obchodník

se vyšším zdaněním nenechá obírat o zisk, takže o to více zvedne

cenu nedostatkového zboží.

A než zareaguje stát a znovu provede mimořádné zdanění, tak lidé

padají na hubu, protože už ani přerozdělování peněz na zaplacení

faktur nestačí. A potom se to opakuje pořád dokola. Výsledkem je

požírání ekonomiky sebe samou. Jediným řešením skutečného

snížení cen je zvýšení objemu zboží na trhu, aby ho bylo více, aby ho

byl dostatek, což automaticky uspokojí spotřebu a povede ke snížení

poptávky a snížení ceny.

Nedostatek plynu a elektřiny nelze řešit stropováním cen, pouze zajištěním dostatku těchto surovin za

nízké ceny. Stropování nastartuje mamutí inflaci!

https://aeronet.news/wp-content/uploads/OuroborosTree.jpg
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Problém je v tom, že energie mají na volném trhu velice nízkou

elasticitu, protože se jedná o zboží základní lidské potřeby, bez

kterého se člověk neobejde. Člověk potřebuje elektřinu a plyn, bez

ohledu na to, kolik stojí, protože tyto produkty nejde ničím nahradit,

anebo jen velmi obtížně a ne vždy. Nelze naučit lidi mrznout, to je

nesmysl, který vymyslela pomalované maškara z vedení české

sněmovny.

Lidé budou mrznout ve svetrech jen tehdy, pokud

elektrárny odstřihnou elektřinu, nebo když dojde k

blackoutu, anebo pokud z plynových trubek nebude proudit

žádný plyn. Lidé o zimě dobrovolně nebudou. Samozřejmě, že

dopad na sociální bezpečnost bude potom po zimě katastrofální.

Stovky tisíc a možná miliony exekucí, protože lidé nebudou schopni

ty faktury za protopenou zimu zaplatit. Fiala se potom na jaře znovu

hodí marod, uvidíte!

Odtržení Německa od levného ruského plynu německá ekonomika neustojí

Na Slovensku je tím pádem hotovo, protože když i premiér v

rozhovoru pro FT řekne, že nemá žádný jiný plán než dotace z EU, a

že jinak dělí Slovensko od kolapsu pár týdnů, tak to prostě znamená,

že nic jiného než přerozdělování dnes politici neumí

https://aeronet.news/wp-content/uploads/GermanyRuGasBreak.jpg
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občanům nabídnout, protože skutečný národní politik by

situaci vyřešil okamžitě a u zdroje. Sedl by do letadla, doletěl by

do Moskvy, tam by se dohodl s Gazpromem na dodávkách levného

ruského plynu, na druhé straně by premiér zajistil okamžité ukončení

dodávek zbraní pro kyjevskou juntu na Ukrajině, Rusové by byli

spokojení a občané doma by měli plyn a byli by rovněž spokojení.

Takhle se musí chovat politici a premiéři! Jedině tak se sníží inflace,

jedině tak bude znovu plynu dost a znovu bude levný, protože ho

bude dost. Rusko má všeho dostatek, na rozdíl od Západu, který dře

bídu s nouzí naprosto ve všech surovinových otázkách. Takto je volný

trh ustanoven A nic jiného inflaci nezastaví. A přerozdělování už

vůbec ne, to je naopak motor pohánějící inflaci do vyšších otáček. A

jestli si někdo myslel, že po úterý a po explozích na plynovodech

Nord Stream již hůře být nemůže, tak vás vyvedu z omylu.

Německá policie prošetřuje únik tajné zprávy z úterý, že poškození plynovodů Nord Stream 1 a 2 je tak

rozsáhlé, že už nepůjdou nikdy opravit

Do redakce se mi ozvalo několik lidí, proč prý v nadpisu minulého

článku píšu o zničených plynovodech Nord Stream 1 a 2, když ve

skutečnosti jsou jen poškozeny? No, tak odpověď na tuto otázku ve

středu přinesl německý Tagesspiegel, který práskl a vynesl ven

[3] přísně utajenou informaci německým bezpečnostních

služeb, které v úterý večer informovaly německou vládu, že

oba dva plynovody jsou poškozeny tak obrovsky a rozsáhle,

že už nemusí být nikdy opraveny, protože je to prý prakticky

nemožné. Přísně tajná informace vyvolala ve středu mezi

průmyslníky hotový poprask a německá vláda zahájila vyšetřování

skrze policii, kdo tuto přísně tajnou informaci pro Tagesspiegel

vynesl ven.

https://href.li/?https://www.tagesspiegel.de/wirtschaft/eu-halt-pipeline-sabotage-fur-wahrscheinlich-und-droht-mit-sanktionen-8687140.html
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Unikající plyn na mořské hladině po zničení plynovodu Nord Stream 2

Informace se ven zjevně dostat neměla, minimálně ne teď v této

době. Jak může německá tajná služba vědět, že plynovody již nepůjde

opravit? BND se snad šla na to potrubí již podívat, agenti BND

navlíkli skafandry a zkontrolovali stav plynovodů na mořském dně?

A to zvládli jen pár hodin po explozích, tak rychle?

To samozřejmě ne, to je nesmysl. BND prostě má informace od

někoho. Od koho? No, od koho asi? Jedině od někoho, kdo to potrubí

viděl zblízka. A kdo se postaral o jeho likvidaci. Chápete? BND

dostala informace od amerických bratří, to je celé! A ten skandál s

únikem tajné informace teď ohrožuje informační zdroj, protože i

tomu nejhloupějšímu Němcovi dojde, odkud BND může vědět takové

detaily o stavu zničených plynovodů.

Americký Deep State dosadil v Itálii k moci svoji další kobylu

Za výbuchy stojí americká vláda a je vlastně jedno, jestli to zařídila

skupina potápěčů Navy Seals, nebo americké námořnictvo poslalo

proti potrubí torpédo. Výsledkem prostě je stav, který jsem

popsal v článku v úterý, že plynovody jsou prostě zničeny. A

https://aeronet.news/wp-content/uploads/NordStreamAftermath2.jpg
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proč je nelze opravit? Protože to Američané prostě

nedovolí! Každé potrubí lze opravit, když je vůle, jenže zde je přímo

zákaz vydaný okupační správou v Německu. Ano, je to tak,

Američané stále udržují v provozu Úřad okupační správy v Německu,

jeho ústředí je zde ve Frankfurtu na půdě amerického konzulátu.

A tím je jasně dané, odkud vítr fouká. A tady bychom článek mohli

ukončit, že je řečeno úplně vše. Jenže něco ještě zůstalo. Je to

nacifikační linka v Evropě, která se táhna od kanálu La Manche až na

frontovou linii na Donbasu a další stejná linka se táhne od Sicílie až

po Bergen v Norsku. Celá Evropa prochází mohutnou etapou

poválečného revizionismu po II. sv. válce a hlavními strůjce je

americký Deep State, de facto americká obdoba Říšského kancléřství

a Vůdcova válečného stanu.

Giorgia Meloni vystoupila v roce 2019 na CPAC

V pondělí byly oznámeny výsledky voleb v Itálii, kde v důsledku

mamutí inflace a nezvládnuté energetické krize padla socialistická

pro-bruselská vláda Maria Draghiho a volby vyhrálo Italské

bratrstvo, resp. Italští bratři, to podle toho, jak se na toto hnutí

díváte. V čele tohoto hnutí stojí Giorgia Meloni, která se

etablovala jako zarytá odpůrkyně migrace do Itálie a

https://aeronet.news/wp-content/uploads/Meloni-Cpac-2019.jpg
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přitáhla mnoho voličů. Neustále byla nálepkovaná jako šéfka

neofašistického hnutí a paradoxně tyto nálepky, které přilétaly z

Bruselu a dokonce i od nejvyšší čarodějnice Ursuly von der Leyen v

roli šéfky Evropské komise, byly v podstatě pravdivé.

Jenom byly trochu zdeformované. Italské bratrstvo je vším možným,

jenom ne nástupce Mussoliniho lidového hnutí, které zakládalo Itálii

na těsném svazku lidu s italskou podnikatelskou a finanční elitou a s

italskou armádou. Fascia svazkové řízení se v případě Italského

bratrstva nekoná, a to ani omylem. Celý projekt je totiž podvod na

italské vlastence, je to italská obdoba české SPD, ale v mnohem

drsnějším kabátku.

Meloniová je obklopena zbrojaři a pro-americkými poradci

Giorgia Meloni vystoupila na Konzervativní politické akční

konferenci (CPAC), což je akce amerických neokonzervativců a záhy

poté po návratu do Itálie se v roce 2020 stala členkou italské pobočky

Aspen Institute, což je hlavní kádrová základna amerického Deep

State. Meloniová byla spatřena se Stevem Bannonem při

společném strategickém jednání již v roce 2018.

Bannon o ní tehdy řekl: “Když dáte pravicovému

populismu rozumnou tvář, budete zvolena“. Meloniová vede

ve skutečnosti skupinu 44 stran: Síť evropských konzervativců a

reformistů zahrnuje britské konzervativce a polskou a ultra-pro-

americkou vládnoucí stranu Právo a spravedlnost. Pozoruhodné je,

že Meloniová byla v roce 2016 proti Brexitu. Meloniová je ovšem

ostrý jestřáb, pokud jde o Peking a Moskvu.
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Steve Bannon a Gioriga Meloni na festivalu Arteju v Římě dne 22. 9. 2018

Na zmíněné konferenci CPAC se Meloniová okamžitě tvrdě postavila

proti ruskému prezidentovi Vladimiru Putinovi, když v únoru napadl

Ukrajinu. V červenci řekla listu La Stampa, že vyslání zbraní a další

podpory Ukrajině je základem pro to, aby západní partneři brali Itálii

v politice vůči Rusku vážně.

Meloniová je dlouhodobým kritikem Pekingu, mimo jiné vyzvala

italské sportovce k bojkotu olympijských her v Pekingu v roce 2008

kvůli zacházení Číny s Tibetem. Nejzkušenějším poradcem a

nejdůležitějším koněm establishmentu v jejím týmu je Giulio Terzi,

bývalý ministr zahraničí za vlády technokrata a pro-amerického

premiéra Maria Montiho, přičemž Terzi pracoval i jako italský

velvyslanec jak v OSN, tak i ve Spojených státech. Terzi je

tedy jedna ruka s americkým Deep State.

Giorgia Meloni znovu podpořila Zelenského v boji proti Putinovi

Na straně Meloniové stojí i senátor Adolfo Urso, předseda

bezpečnostního výboru italského parlamentu, rovněž i Ignazio La

Russa, bývalý ministr obrany, a v neposlední řadě Guido

https://aeronet.news/wp-content/uploads/BannonMeloni.jpg
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Crosetto, který vede italské obchodní sdružení zbrojních a

bezpečnostních společností a podporuje Meloniovou kvůli

zbrojním zakázkám italských zbrojovek pro americkou armádu a pro

NATO. Právě Meloniová by měla zajistit, aby NATO z pověření

Pentagonu nakupovalo více produkce z italských zbrojovek. Takže

ano, hnutí Italské bratrstvo nakonec je napojeno na italskou armádu,

je napojeno i na italský lid po volbách, ale pro ukotvení svazkového

řízení chybí italské elity.

Dear @ZelenskyyUa, you know that you can count on our loyal support for the cause of
freedom of Ukrainian people. Stay strong and keep your faith steadfast! �

— Giorgia Meloni  ن (@GiorgiaMeloni) September 27, 2022

Pokud mluvíme o bankéřích, o průmyslnících, s výjimkou zbrojovek,

tedy o hlavních kapitánech italského průmyslu, ti za Bratrstvem

nestojí, protože Bratrstvo není fašistický italský projekt, ani co by se

za nehet vešlo, je to jen jeden z dalších trojských koňů amerického

Deep State v evropské a v tomto případě v italské politice. To

potvrzuje i úterní výkřik Meloniové na Twitteru, kde znovu vyjádřila

loajalitu Kyjevu a Ukrajině v boji proti Rusku v odpovědi na

Zelenského gratulaci Meloniové k vítězství ve volbách.

Přitom energetická krize v Itálii má ty samé příčiny jako

jinde v Evropě, nedostatek plynu a elektřiny vyráběné z

plynu v Evropě. A ten nedostatek je způsoben jak sankcemi proti

Rusku, tak i sabotáží Nord Stream 1 a 2. A místo toho, aby Meloniová

ostře Američany za tuto sabotáž odsoudila, tak místo toho píše

Zelenskému na jeho Twitteru pamflety o loajalitě a podpoře v boji za

svobodu, tedy proti Rusku. Kruh a smyčka Ouroboros se uzavírá z

Itálie. Nacifikace Evropy, kterou obstarávají koně a kobyly

amerického Deep State v Evropě.

-VK-

Šéfredaktor AE News

S námi čtete, s námi objevujete

https://twitter.com/ZelenskyyUa?ref_src=twsrc%5Etfw
https://twitter.com/GiorgiaMeloni/status/1574862655067660295?ref_src=twsrc%5Etfw
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Vážení čtenáři Aeronetu, pokud se vám líbí naše investigativní

žurnalistika a komplexní analýzy, které pro Vás už 8. rokem děláme,

pokud se vám líbí naše články, videa, překlady videí a pravidelné

páteční pořady na SVCS, a chcete-li, abychom vám i nadále mohli

přinášet nové informace a politické analýzy a komentáře, přispějte

prosím jakoukoliv sumou v závěru tohoto měsíce na naší obvyklé

darovací stránce zde, ale pouze v případě, že si to můžete dovolit,

tedy podle svých možností. Každý příspěvek má smysl, každý se

počítá, malý i velký. Zatím jsme vysbírali jen cca. 40% z cílové sumy

a do konce měsíce zbývají 2 dny. Přispět můžete bankovním

převodem, PayPalem, kryptoměnami Bitcoin, Bitcoin Cash,

Ethereum a Monero, a poštovní složenkou na účet. Naše práce může

pokračovat jedině s Vaší podporou, jinak to není možné a nemělo by

to ani smysl, protože podpora musí být oboustranná. Náš server je

tu pro vás. Za Vaši podporu a pomoc předem děkujeme!

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

 

 

https://aeronet.news/donate/
https://aeronet.news/donate/

